
  

  

    

  
      

 

En nu ook echt ergens kunnen wonen 

 

Haarlemse gemeenteraad in vergadering bijeen op donderdag 8 november 2018, 

 
 
Constaterende dat  
 

• De leeswijzer van de begroting vol staat met mooie woorden over de groei van 
Haarlem; 

• Er in Haarlem veel jongeren op zoek zijn naar huisvesting; 

• Het aantal van 10.000 woningen pas in 2025 gerealiseerd is, wat voor jongeren 
wel heel erg lang duurt; 
 

 
Overwegende dat 
 

• Alle jongeren in Haarlem graag op enig moment zelfstandig willen wonen; 

• Niet alleen Haarlemse studenten onder de doelgroep jongeren vallen, maar ook 
werkende jongeren; 

• Er in Amsterdam hele blokken met zogenoemde containerwoningen zijn waar 
studenten wonen; 

• Werkende jongeren daar ook graag zouden willen wonen;  

• Met de aanpak van de woningnood onder jongeren in Haarlem vaart moet 
worden gemaakt; 
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Geeft het college de opdracht om 
 

 

• Om binnen een zo kort mogelijke tijd een flink aantal woningen te bouwen 
geschikt voor alle groepen jongeren volgens het concept “containerwoningen”; 

• Een plan daartoe voor te leggen aan de raad;  
 
  
en gaat over tot de orde van de dag. 
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